

TOUR CODE: KPS8

GROUP PACKAGE

8D 6N

BUSAN + SEOUL

特别安排 体验穿韩服 游景福宫

尔





Gamcheon Cultural Village Songdo Skywalk

Haedong Yonggungsa Temple

Lotte World

The Chef Show

Myeongdong

Incheon Fairytale Village

Bukchon Hanok Village

DIY Kimchi Making Experience

甘川文化村 松岛天空步道 海东龙宫寺 乐天世界 拌饭秀 明洞 松月洞童话村 北村韩屋村

DIY泡菜

Ginseng Chicken Soup 人参鸡汤

> Grilled Fish 烤鱼

Bibimbap 韩国拌饭

Codfish Soup

鳕鱼汤

Unlimited Pork BBO 韩式烤肉自肋餐

FIND OUT MORE!

10-1, Jalan Khoo Teik Ee, Off Jalan Imbi, 55100, KL

tour@goldendeluxe.my ticketing@goldendeluxe.my

www.goldendeluxe.com.my

fb/GoldenDeluxeTravel

Haedong Yonggungsa Temple





KUALA LUMPUR 4 BUSAN 吉隆坡 4釜山

Assemble at KLIA International Airport for your flight to Busan International Airport.

聚集在吉隆坡国际机场,乘坐航班飞往釜山国际机场.

BUSAN 釜山



MOB/L/D

Busan Connect OR SIMILAR

Upon arrival, meet and greet with our local guide and the tour will begins with visit:

- Gamcheon Cultural Village: A colorful hillside village in Busan, known for its unique architecture and street art. It has numerous art galleries, museums, cafes and offers breathtaking views of the city and the sea.
- Songdo Sky Walk: Songdo Skywalk is a 365-meter-long (about 1,198 feet) bridge that stretches along the Songdo Bay in Busan. It stretches from the coastline to the small, rocky Geobukseom Island (Turtle Island) – allowing visitors to explore the small island before venturing further out onto the bridge.
- BIFF Square: A district such as BIFF Square, crowded with first-run theaters in a city is rare not only in Asia but Europe as well, and for this reason it holds great potential. In recent years, the square has grown into a more complex area.
- Jagalchi Fish Market: It is the largest seafood market in South Korea, and sells both live and dried seafood.

抵达后,与当地导游见面,前往游览:

- 甘川文化村: 有着釜山的马丘比丘的盛名. 以其独特的建筑风格和街头艺术而闻名. 村中有众多的艺术画廊, 博物馆和咖啡馆, 且可欣赏到城市和 大海的壮丽景色.
- 松岛天空步道:横跨在松岛海面上绵延数百公尺的步道, 一路上可以欣赏松岛海岸与海上绮丽风光, 部分路段地面为透明玻璃或是铁栅栏, 可以往 下看到桥下的海面, 增添一些刺激感
- BIFF 广场: 为了扩大和发展韩国的影像文化, 建立新的文化观光地, 争做国际性的文化观光都市, 以提高市民的积极性, 赢得自豪感.
- 札嘎其海鲜市场: 札嘎其市场是全釜山规模最大的海鲜市场, 出售活鲜和干鱼类,

BUSAN 釜山

B/L/D

Busan Connect OR SIMILAR

After breakfast, proceed to visit:

- Haedong Yonggungsa Temple: A coastal Buddhist temple with great sea views, notable architecture and traditional ceremonies.
- Haeundae BlueLine Park (Include one way train ticket): Ride a train with a vintage design where all of the seating face the coast so you can admire East Busan's coastline while you travel.
- Cheongsapo Daritdol Bridge: A 72.5-m-long ocean observation pier in the shape of a blue dragon. See the ocean under your feet from the transparent glass floor for a thrilling experience of walking on the sea.
- Haeundae Beach: This is one of South Korea's most famous and popular beaches, located in Busan. It is renowned for its beautiful sandy shores, vibrant atmosphere, and numerous recreational activities.

早餐后,前往游览:

- 海东龙宫寺: 这是位于沿海的佛教寺庙, 享有美丽的海景, 显着的建筑和传统仪式.
- 海云台蓝线公园(<mark>含单程火车票): 乘坐一个具有复古设计的列车, 所有座位都面向海岸线, 因此您可以在旅途中欣赏到釜山东海岸线的美景.</mark>
- 青沙浦桥石桥: 位于从尾浦出发到松亭的东海南部线废船用地中间位置, 距离海平面20米高, 长72.5米, 向大海伸展开去, 观景台的末端设置了半 月形的透明底, 可以感受到一种在海上行走的惊险感.
- 海云台沙滩: 海云台沙滩凭借其优美的自然景观、丰富的活动设施和便捷的地理位置, 是釜山市一处不可错过的旅游胜地. 不论是享受海滩活动还 是悠闲散步, 海云台沙滩都能为游客提供难忘的体验,



BUSAN イ GIMPO AIRPORT - SEOUL 釜山 イ 金浦机场 - 首尔



B / - / -

Bernoui Hotel

After breakfast, transfer to Busan airport for flight to Gimpo airport.

Upon arrival, proceed to visit:

■ Lotte World Theme Park (Day Pass): Lotte World is a major recreation complex in Seoul.It consists of a large indoor theme park and an outdoor amusement park called "Magic Island".

早餐后,送往釜山机场乘搭客机飞往金浦机场.

抵达后, 驱车前往:

■ 乐天世界(<mark>含门票): 乐天世界由室内和室外空间两部分组成. 室外魔幻岛主要是充满刺激和挑战的游戏项目, 装饰美丽, 适合摄影.</mark>

DAY 5

SEOUL 首尔

B/L/-

Bernoui Hotel

After breakfast, proceed to visit:

- Ginseng Outlet: Visit famous local products.
- DIY Kimchi Making Experience: A session where you can make delicious kimchi.
- Seaweed Museum: This is where you can see the process of seaweed production.
- The Chef Show: A non-verbal performance based on the Korean dish. The mixture of dance, cooling and comedy to entertain audiences of all ages. (Will replace to Painter Show if any circumstances)
- Dongdaemun Market: The largest wholesales district selling apparel, sports merchandise at cheap price.

早餐后, 前往游览:

- 人参公卖局: 参观韩国著名人参公卖局.
- DIY泡菜: 这是一个让您可以制作韩国泡菜的活动。
- 海苔博物馆: 在这里您可以亲眼见证海苔的制作过程.
- 拌饭秀: 以韩国代表性饮食"拌饭"为主题, 将餐厅厨房 搬上舞台, 通过合唱、B-BOY、武术等舞台形式向观众展示 演员的才艺, 并将制作拌饭巧妙融入演出. (若预约不上则改为涂鸦秀)
- 东大门: 韩国最大的批发及零售商业购物区.



SEOUL 首尔

B/L/-

Bernoui Hotel

After breakfast, proceed to visit:

- Healthy Liver Shop: Visit famous local products.
- Cosmetics Shop: Visit Korea branded cosmetic products.
- Gyeongbok Palace (with Hanbok Wearing): This was a main royal palace of the Joseon Dynasty. You can wear traditional Hanbok while exploring this place, providing a unique cultural experience.

(Closed on every Tuesday, will replaced by Changdeokgung Palace)

- Shinsegae Duty Free: The largest shopping complex in the world. You can comfortably enjoy shopping in a spacious space.
- Myeongdong Shopping Street: A major shopping district lined with shops selling quantity-branded goods.

早餐后, 前往游览:

- 护肝宝专卖店: 参观韩国著名护肝宝店
- 化妆品店:参观韩国当地著名高级化妆品品牌.
- 景福宫(<mark>体验穿韩服):</mark> 这是朝鲜王朝的主要皇宫之一, 您可以穿着传统的韩服探索皇宫, 享受独特的文化. (若碰上周二闭馆, 将改为参观昌德宫)
- Shinsegae免税店: 从国内最早的百货商店, 发展到大型的名牌折扣中心. 内有格式彩妆, 护肤品, 品牌服装以及其他精品.
- ■明洞购物街:首尔逛街首选非明洞莫属,这里聚集了各大韩系潮流品牌,美妆用品和网红打卡的餐厅.





DAY 7

SEOUL-INCHEON 首尔 - 仁川

B/L/Incheon Dubai Hotel

After breakfast, proceed to visit:

■ **Bukchon Hanok Village**: Bukchon Hanok Village is a must-visit tourist spot in Seoul, South Korea. This traditional village offers a glimpse into the city's rich cultural heritage.

After that, transfer to Incheon and visit:

- Incheon Fairy Tale Village: Step into a world of enchantment at Songwol-dong Fairy Tale Village. This vibrant, mural-themed village is a delightful blend of Disney Fairy tales, Korean Fairy tales, and childhood story favorites.
- Jajangmyun Museum: The Jajangmyun Museum is a museum in South Korea focusing on jajangmyun. The museum was formerly a Chinese restaurant built in 1908.
- Incheon China Town: Immerse yourself in the vibrant world of Incheon Chinatown, the only official Chinatown on the Korean peninsula, steeped in over 100 years of history and culture.

早餐后,前往游览:

■ 北村韩屋村: 北村韩屋村位于景福宫, 昌德宫和宗庙之间. 以及数不尽的小巷都保存着原来的样子, 完整的呈现出六百年前的迷人风貌.

接着, 驱车前往仁川游览:

- 松月洞童话村: 来到韩国仁川的松月洞童话村,仿佛进入了一个充满魔力的世界.这个充满活力的壁画主题村融合了迪士尼童话、韩国童话和经典儿童故事.
- 炸酱面博物馆: 炸酱面博物馆是韩国一家以炸酱面为主体的博物馆, 博物馆前身是一家建于1908年的中国餐厅, 名为共和春.
- 仁川唐人街: 这是朝鲜半岛上唯一的官方唐人街, 拥有超过100年的历史和文化底蕴. 仁川唐人街展示了韩国华人移民丰富的遗产, 历史地标, 色彩斑斓的街道和美味佳肴使这一地区成为寻求真实体验的旅行者必访之地.

DAY 8

INCHEON KUALA LUMPUR 仁川 吉隆坡



B / MOB / -

After breakfast, transfer to:

■ Korea Souvenir Shop: Buy some local souvenir.

Next, transfer to Incheon Airport for your flight back home.

早餐后, 驱车前往:

■ 土产店: 购买一些道地的韩国土产.

接着送往机场乘搭客机返回吉降坡, 祝您旅途愉快.

SHOPPING STOP 购物站

GINSENG SHOP人参公卖局

HEALTHY LIVER SHOP 护肝宝

COSMETIC SHOP 化妆品店

Remark 备注 The duration & sequence of all places of interest & scenic spots are subject to change or amend without prior notice in the event of any unforseen circumstances such as weather condition, acts of nature, local public holiday, religion festival & traffic condition. There will be no refund or replacement if the tour affected by the above issue. 景区内所有景点的停留时间, 游览次序及观光地点, 最终以景区公布为准. 如因天气或其他因素或会做删减/停开, 不作任何补偿及退款, 敬请见谅

DEPARTURE DATE & FLIGHT DETAILS 出发日期 & 航班详情 ALL IN TOUR FARE 全包价

RM

Adult 成人 :______per adult

Child with bed 小孩占床:_____per child

Child no bed 小孩不占床:______per child